
 

 

 

Styrer ved Institutt for klinisk odontologi      

         
       Snr 2023/1874 

 

Protokoll fra møte nr. 5/2023 i instituttstyret ved Institutt for klinisk odontologi  

Møtet fant sted 5.05.23 kl.14 på møterom 103 (Faculty club) 

Til stede fra instituttstyret: 

Carl Hjortsjø, Odd Carsten Koldsland, Anne Rønneberg, Pia Titterud Sunde, Janne Lea, Hilde Nordgarden, 

Kjersti Vang, Alexander Hunter 

 

Fra administrasjonen: Elisabeth Aks 

 

Forfall:  

 

Godkjenning av dagsorden 

Vedtak:  

Innkalling og dagsorden godkjennes. 

 

Enstemmig vedtatt.  

 

V-sak 13/23  

Forlenget ansettelse på grunn av forsinkelser 

Vedtak:  

Instituttstyret ved IKO innstiller Sadaf Haque Afzal til forlenget ansettelse som stipendiat SKO 1017 ved 

Institutt for klinisk odontologi, Avdeling for pedodonti, atferdsfag og rettsodontologi i perioden fom 

20.7.2023 tom 30.09.2023. 

 

Enstemmig vedtatt. 
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V-sak 14/23  

Ansettelse i stilling som førsteamanuensis ved Avdeling for kariologi og gerodontologi  

 

Vedtak:  

Styret ved Institutt for klinisk odontologi innstiller Katrine Gahre Fjeld til fast ansettelse i stilling som 

førsteamanuensis i odontologi (gerodontologi) i samsvar med instituttleders forslag i notat datert 02.05.2023.  

 

Enstemmig vedtatt. 

 

 

Diskusjonssak: 

UiOs utredning om faglige gevinster ved en sammenslåing av fakultetene OD og MED 

Diskusjon vedr. mail fra Universitetsledelsen: «Prosjekt for å utrede om det er faglig grunnlag for en felles 

organisering av OD og Med» 

Styret ved Institutt for klinisk odontologi, oppfordrer Fakultetsstyret til å respondere på universitetsstyrets 

vedtak vedr. valg av tidspunkt for ovennevnte utredning, ved tydelig å signalisere at det sittende dekanat 

gikk til valg på at Det odontologiske fakultet skulle bestå som eget fakultet (etter prosessen fra 2020). 

Videre bør man tydelig kommunisere at det har vært spesielt stor slitasje på alt personale etter to krevende år 

med pandemi og drift av studentklinikk, akuttklinikk og narkosevirksomhet, i tillegg har man kollektivt 

forsøkt å gjøre ekstra stor innsats for at OD skal komme i økonomisk balanse. Dette har vært, og er 

krevende, og vi skal nå endre timeplaner og implementer nytt elektronisk pasientjournalsystem.  

UiO sentralt bør lytte til så klare signaler fra OD og foreløpig skrinlegge formaliserte prosesser mot en 

integrasjon av de to fakultetene. En eventuell utredning på et senere tidspunkt må forankres i de aktuelle 

fagmiljøene.  

  
 

Eventuelt 

 Vurdere om IKO bør etablere en klinisk etisk komite. Saken til diskusjon på neste møtet 

 

 

 

Carl Hjortsjö 

-------------------- 

instituttleder  

 

Dokumentet er elektronisk godkjent ved UiO og er derfor ikke signert.  


